
VEVČE — ZGORNJI KAŠELJ

Prve seje novih delegacij so
bile že sklicane. Člani so se
dogovorili o načinu dela ter
izvolili predsednike in pod-
predsednike. Naj jih predsta-
vimo. Delegadjo zbora KS v
občinski skupščini vodi
Anton Kaše iz Grajzerjeve ul.
25, njegova namestnica pa je
Cveta Pučko iz Klemenove
nlice 148. V posebnih dele-
gacijah pa so predsedniki:
Janez Stana, Ktemenova 40

;J+- stanovanjsko gospodar-
Mštvo, Slavko Pukšič, Kleme-

nova 16 — socialno skrbstvo,
Majda Žagar-Kolarič, Zalo-
ška 196a — otroško varstvo,
Jovo Žarkovič, Pečinska 8 —
pokojninsko in invalidsko za-
varovanje, Jože Kavličnik,
Černivčeva ul. 9 — zdravstvo,
Vid Vilfan, Papirniški vrt 7 —
vzgoja in izobraževanje,
Tanez Rogelj, Klemenova 52

^ — zaposlovanje, Janez Bu-
kovnik, Bacciavillova ul. 3 —
teiesna kultura, Verena Ko-
roza, Berčičeva 12 — kultura
in Jakob Kondrič, Papirniški
trg 18 — raziskovalne dejav-
nosli. Delegacijam, njihovim
vodjem in namestnikom že-
limo čim več uspeha pri njiho-
vem delu.

' ' Skupščina je že imenovala
' polrosniški in poravnalni svel
ter Svet KS v sestavi: Bogataj,
klemenova 78, Franc Kojc,
Ul. Pariške komune 1, Aleš
Gruden, Pečinska 43, Rezka
Hribar, Klemenova 17, Lado
Kocjančič, Papirniški trg 7,
Katja Pfeifer, Klemenova 80,
Jože Zajšek, Pečinska 24,
Ciril Škoda, Skojevska 12,

r VJarjan Kovačevič-Beltram,
~*jb)esta 30. avgusla 3, Tone

1 Trtnik, Berčičeva l b in Ma-
rija Zofič, Pečinska 16. Na 1.
seji 12. ma|a je bil za predsed-
nika imenovan Anton Boga-
laj, vodja elektronske pro-
dukrije RTV Ljubljana, tozd
TV, za podpred.sednika pa
Lado Kocjančič, v.d. vodja

centra za program in analizo v
Papimici Vevče. Tovariš Bo-
gataj, ki je takoj po izvolitvi
sejo tudi vodil, se je zahvalil
članom za uspešno delo sveta
v preteklem mandatnem ob-
dobju in predlagal 7-člansko
kontisijo, ki naj v 14 dneh pri-
pravi predlog vseh komisij,
potrebnih za nemoten potek
dela pri svetu KS. Člani so
predlog sprejeli.

Na nedavnem zboru kraja-
nov je bila imenovana tudi
nova skupščina KS Vevče —
Zg. Kašelj, ki se je prvič se-
stala konec prejšnjega mese-
ca. Poleg delovnega pro-
grama je bilo na dnevnem
redu tudi konstituiranje
skupščine. Člani so na pred-
log KK SZOL izvolili za no-
vega predsednika Franca Sot-
larja iz Avguštinčičeve ul. 3,
generalmajorja v pokoju, za
podpredsednika pa Iva Bogi-
čeviča iz Anžurjeve ul. 8c,
vodjo tozda Veta v Papirnici
Vevče.

Konec aprila nas je obi-
skala delegacija pobraiene
KS iz Pečin-Reka. Šlo je za
delovni obisk, saj so se pred-
stavniki obeh kS dogovarjali
O postavitvi večjega števila
šotorov v juliju. Vodja tabor-
niške organizacije KS Pečine
in predsednika OO ZSMS KS
Vevče — Zg. Kašelj ter Pa-
pirnice Vevče so se zedinili z.a
prostor v ŠP Vevče, v t.i. še
nedograjenem »gozdičku«.
OO ZSMS — kot nosila ak-
cije je bila zadolžena za pri-
pravo programa v sodelova-
nju z ZZB NOV v KS, OO
Z k in SZDL. V sohoto, 15.
t.m., so mladi v ŠP že izvedli
čistilno delovno akcijo tako,
da bomo Rečane pričakali in
sprejeli karseda gostoljubno.
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